
Zápisnica z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Píle dňa 13. 06. 2024  o 1900 

hod.

Prítomní: Bc. Jana Herchlová,  Mgr. Filip Pudmarčík , Ing. Emil Senneš, Ľudovít Večerka, 
Ospravedlnení: Mgr. Iveta Balejčíková – hlavná kontrolórka
Zapisovateľ: Radovan Mičunek
Overujú:  Mgr. Filip Pudmarčík, Ing. Emil Senneš,

Návrh programu:

1) odpovede na dopyty občanov
2) kontrola plnenia uznesení
3) informácie starostu obce 
4) ROZPOČET – prerokovania a schválenie návrhu rozpočtových opatrení
5) prerokovanie a schválenie odpredaja obecného majetku 16m2 v zmysle 

schváleného zámeru
6) prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Píla za rok 2023
7) schválenie plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky
8) diskusia / rôzne
9) záver

Starosta  obce  určil  zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice.  Následne  predniesol  návrh 
programu  podľa  pozvánky  a  vyzval  poslancov  na  návrhy  zmien  alebo  doplnení  programu.  Sám 
navrhol do programu doplniť bod ohľadom presunu trafostanice a tiež prerokovať schválenie dotácie  
pre OZ Pílanček. Zároveň starosta navrhol bod 5 presunúť na nasledujúce rokovanie OZ z dôvodu, že  
obec zatiaľ  nezverejnila  zámer odpredaja.  Zverejnenie zámeru 15 dní  pred rokovaním je nutným 
predpokladom pre schválenie uznesenia o predaji. Dodatočné návrhy nepadli, preto dal hlasovať o 
programe v pôvodnom znení.

Upravený návrh programu:

1. odpovede na dopyty občanov
2. kontrola plnenia uznesení
3. informácie starostu obce 
4. ROZPOČET – prerokovania a schválenie návrhu rozpočtových opatrení
5. schválenie dotácie pre OZ Pílanček
6. prerokovanie presunu trafostanice KOBA-SEAL
7. prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Píla za rok 2023
8. schválenie plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky
9. diskusia / rôzne
10. záver

Hlasovanie:  za -4   proti -0    zdržali sa-0

1. odpovede na dopyty občanov
Písomne neboli podané žiadne podnety od občanov. Ústne podnety od občanov sa týkajú 

vyberania miestnych daní. Obec prechádza na nový informačný systém a preto sa dnes budú vyberať s 
miernym oneskorením. 

2. kontrola plnenia uznesení



Starosta skonštatoval, že všetky uznesenia z ostatných rokovaní sú splnené. 

3. informácie starostu obce 
Starosta informoval poslancov o rekonštrukcii  prípojok BVS v rámci prepojenia na „nový“ 

vodovod. Projekt je stále v prípravnej a povoľovacej fáze. V projekte by mala byť zmena z pôvodného 
pretlaku na rozkopávku. Hlavná cesta sa má prekopať na viacerých miestach a následne v celosti 
preasfaltovať. 

Čo sa týka požiarnej zbrojnice, obec dostala ponuku sponzorsky zrealizovať vjazd aj s úpravou 
chodníka. Túto ponuku sme prijali a so sponzorom riešime detaily a termín realizácie. 

Čo sa týka  Ihriska RODINKA zatiaľ bolo preinvestovaných 50 000,- z dotácie + cca 15 tisíc z 
rozpočtu obce. Niektoré zemné práce boli hradené z OZ Pílanček. Na celkové dofinacovanie projektu  
sa očakávajú ešte náklady vo výške cca 5 000,-€ z rozpočtu obce a predpokladáme úhradu 8000,- € z  
Neziskovej nadácie Biela Hora.  Spomínaných 5000,- e sa bude pravdepodobne čerpať z rezervného  
fondu obce. 

Obec  podla  žiadosť  o  dotáciu  na  nadáciu  Tipsport  na  výsadbu stromov v  lokalite  ihriska 
Rodinka vo výške 3000,-€ 

V projekte OÚ sa odlaďujú detaily a stále čakáme na vyhlásenie výzvy. Z rozpočtu projektu sa 
musia  odstrániť  všetky  odkazy  na  konkrétnych  výrobcov,  aby  nevznikol  problém  pri  verejnom 
obstarávaní.

4.  ROZPOČET – prerokovania a schválenie návrhu rozpočtových opatrení
Starosta  informoval  poslancov  o  potrebe  schválenia  zmien  v  rozpočte  obce.  Jednotlivo 

predstavil  zmeny  rozpočtu  a   dôvody  predkladaných  zmien.  Bude  potrebné  zvýšiť  čerpanie 
rezervného fondu a tiež zvýšenie príjmov na konanie volieb. V rezervnom fonde zostane cca 20-tisic€.

Vo výdavkovej časti sa upravuje čerpanie v rámci stravovania, prechod zo stravných poukážok 
na príspevok na stravu. A dotácie na strechu kostola, ktorá prešla z minulého roka do roka 2024.

Tiež  je  potrebné schváliť  dotáciu  na do-financovanie  rekonštrukcie  ihriska pred obecným 
úradom. Časť bola uhradená zo zbierky, no 850,-€ treba dofinancovať z obce. Následne bude inventár 
ihriska prevedený z OZ Pílanček na obec.

V rámci diskusie nezazneli žiadne návrhy ani otázky ohľadom predložených návrhov. Starosta 
dal o oboch uzneseniach hlasovať.

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Píle č.  03/2024 zo dňa 13.6. 2024
Obecné zastupiteľstvo v Píle v zmysle  § 9 a § 11 ods.4 písm. b) zákona č. 369/1990 Z. o obecnom zriadení v 

platnom znení v súlade so zákonom 583/2004 Z. z. a zákonom 523/2004 Z.z.

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. I./2024. : 

zmeny rozpočtu v príjmovej časti v zmysle predloženého návrhu (príloha č.1)

Počet poslancov s mandátom: 4
Hlasovanie: prítomní poslanci s mandátom 4     ZA-4_/ZDRŽ-___/PROTI-

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Píle č.  04/2024 zo dňa 13.6. 2024
Obecné zastupiteľstvo v Píle v zmysle  § 9 a § 11 ods.4 písm. b) zákona č. 369/1990 Z. o obecnom zriadení v 

platnom znení v súlade so zákonom 583/2004 Z. z. a zákonom 523/2004 Z.z.

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. II./2024. : 

zmeny rozpočtu vo výdavkovej časti v zmysle predloženého návrhu (príloha č.2)

Počet poslancov s mandátom: 4
Hlasovanie: prítomní poslanci s mandátom 4    ZA-4 _/ZDRŽ-___/PROTI-  

Poslanci uznesenia jednohlasne schválili.



5. schválenie dotácie pre OZ Pílanček
OZ prerokovalo problematiku dofinancovania ihriska pri OÚ. Dotácia bola de-facto schválená 

schválením rozpočtového opatrenia, kde boli v rozpočte vyčlenené prostriedky na daný účel.

6. prerokovanie presunu trafostanice KOBA-SEAL 
Starosta informoval poslancov o zámere presunu trafostanice(TS) z pozemku Koba-seal na 

pozemok obce Píla. Od začiatku bolo komunikované, že obec s daným presunom súhlasí. Objavila sa  
však požiadavka na odkúpenie pozemku pod TS. Tento zámer však doposiaľ nebol riešený a nakoľko 
predaj majetku výsostne spadá do kompetencie obecného zastupiteľstva. Z pohľadu starostu obce by 
bolo akceptovateľné vysporiadanie formou nájmu alebo vecného bremena. 

Poslanci  diskutovali  o  možnostiach  umiestnenia  TS  na  základe  kompromisu,  aby  TS 
nezasahovala celým objemom do obecného pozemku. Finálny návrh je, aby stred TS bol osadený na  
hranicu pozemku medzi obecným pozemkom a pozemkom firmy Koba-Seal. Prítomní sa dohodli, že 
po skončení OZ sa pôjdu pozrieť na miesto a zhodnotia možnosti umiestnenia TS priamo na mieste.

7. prerokovanie a schválenie záverečného účtu obce Píla za rok 2023
Starosta informoval poslancov o zostavení záverečného účtu obce. ZÚ bol riadne zverejnený 

na  web-stránke  obce  Píla  a  na  CEUT(centrálnej  elektronickej  úradnej  tabuli).  Zastupiteľstvo 
prerokovalo záverečný účet. Starosta dal hlasovať o schválení ZÚ.

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Píle č.  05/2024 zo dňa 13.6. 2024
Obecné zastupiteľstvo v Píle na základe § 18f ods. 1 písm c) zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení zmien a doplnkov a v zmysle platných zásad hospodárenia obce Píla

a, berie na vedomie : stanovisko hlavnej kontrolórky obce Píla k záverečnému účtu obce Píla za rok 2023
b, schvaľuje : záverečný účet obce Píla za rok 2023 bez výhrad 

Počet poslancov s mandátom: 4
Hlasovanie: prítomní poslanci s mandátom 4   ZA-4 _/ZDRŽ-  _/PROTI-

Poslanci uznesenia jednohlasne schválili.

8. schválenie plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky

Obecné zastupiteľstvo bolo vopred oboznámené s dokumentom plánu kontrolnej činnosti hl. 
kontrolórky. K samotnému plánu, neboli na OZ vznesené žiadne pripomienky. Starosta dal hlasovať o 
prijatí uznesenia. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Píle č. 06/2024 zo dňa 13.6. 2024
Obecné zastupiteľstvo v Píle na základe § 18f ods. 1 písm b) zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení zmien a doplnkov 

schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2024

Počet poslancov s mandátom: 4
Hlasovanie: prítomní poslanci s mandátom 4   ZA- 4_/ZDRŽ-  _/PROTI-

Poslanci uznesenia jednohlasne schválili.

9. diskusia / rôzne záver

Starosta oboznámil poslancov, že v zákonnej lehote predložil do podateľne obce svoje 
majetkové priznanie, ktoré je zverejnené aj na webovej stránke obce Píla. Starosta podotkol, že za 



posledný rok nenadobudol žiaden hmotný, ani nehmotný majetok. Poslanci vzali danú informáciu na 
vedomie.

Poslankyňa Herchlová sa zaujímala o možnosť zúčastniť sa konferencie MČK na Hrade 
Červený Kameň. Všetci poslanci sú pozvaní. Konferencia bude obsahovať množstvo zaujímavých 
prednášok, ktoré sa venujú prevažne regiónu červenokamenského panstva. Mikroregión nadväzuje 
spoluprácu aj s partnermi z Maďarska, ktorí budú mať tiež zopár prednášok.

Poslanec Senneš sa starostu dotazoval v akej fáze je projekt stavby suchých poldrov nad 
obcou Píla. Starosta odpovedal, že k dnešnému dňu nemá bližšie informácie o zamýšľanej investícii.

Vo veci zadržiavania vody v krajine by mala byť v rámci eurofondov vypracovaná štúdia na 
zadržiavanie vody v lesnej krajine na území katastra obce Dubová. Ak by sa následne takáto štúdia 
realizovala malo by to významne pozitívny vplyv aj na našu obec.

10.  záver
Starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní OZ a ukončil rokovanie OZ.

Zapísal: Radovan Mičunek………................................…………

Overili:

Mgr. Filip Pudmarčík…...…………..........................………………….

Ing. Emil Senneš......................................…………………………..


